
 
                                                                                                   Číslo materiálu: 04/05 
Komise: Komise kulturní  
Datum: 26.4 2017   17:00 hod 
Přítomni:   
Omluveni:  
 
Neomluveni: 
Hosté: 

L. Frankovicová, Mgr. T. Morawski, P. Bečán,  P. Apolen,  
K. Špalková, V. Lebedová, Z. Jeřábek, J. Fraňková, J. Trešl 
 E. Vaňková, V. Veselý, E. Vaňková, L. Kment, J. Veselá, P. Apolen, 
RNDr. I. Šanc, CSc., O. Dekojová 
 
  

Člen RM: mst. Z. Moravčíková 
Příští jednání: červen 2017 
 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
Rada města 
b e r e   n a   v ě d o m í zápis z jednání kulturní komise ze dne 26.4. 2017 
 
 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
 a. Předseda komise přivítal přítomné členy a paní místostarostku a seznámil je s programem 

jednání. 
1) Poděkoval za výmalbu podchodu na hl. vlakovém nádraží v KH a připomněl návrh vzešlý 

z minulého jednání komise, že by alespoň na zemi nad schodištěm měly být směrové šipky pro 
orientaci turistů. Z. Moravčíková – je už zadán úkol pro oddělení cestovního ruchu a 
marketingu, který spolu se společností Městské lesy a rybníky s.r.o. dodělá „šipčištníky“ – 
byly instalovány v rámci informačního systému KH – místostarostka zjistí v jaké je úkol fázi. 

2) Granty – opět byla otevřena otázka „grantů“ – T. Morawski -  informace k problematice grantů 
na jednání zastupitelstva města byly zmatečné – Calendarium Cuthna – vypadlo 
Kutnohorsko,cz a Creepy Teepee. P. Bečán měl připomínku, ať se dává v budoucnu na vážnou 
hudbu  a na hudbu ostatní stejná částka. Pořadatelům vážné hudby ve finále ještě přispějí 
městské společnosti, ale na další žánry ne -  to by chtěl upravit. Komise by dala návrh na 
vyváženost finančních prostředků na jednotlivé žánry. V. Lebedová – pořadatelky velkých 
megalomanských akcí se chovají tak, že je město v podstatě povinno jim příspěvek dát, naproti 
tomu festivaly menších forem nemají šanci. Divadlo by mohlo i v měsících červenec –srpen 
zajistit pěkné divadelní představení, aby se rozšířila a rozložila nabídka kultury. K. Špalková – 
otevřela problém pořádání velkých kulturních akcí v červnu – mělo by být rozloženo na více 
měsíců. Na příští jednání komise bude předložen RM návrh, jak si s tímto problémem má 
město poradit.  

3) T. Morawski – dotaz na mst. Moravčíkovou – jak to vypadá s revitalizací parku pod Vlašským 
dvorem a samotným Vlašským dvorem  – bude narušena produkce kulturních programů 
v nádvoří Vlašského dvora ? Z. Moravčíková – revitalizace parku bude nadále pokračovat – 
bude se soutěžit projekt, proběhnou stavební úpravy. Kulturní akce se zde budou v budoucnu 
konat– počítá se se zázemím pro účinkující. Ve Vlašském dvoře v letošním roce nebudou 
kulturní akce ohroženy a příští rok by v turistické sezóně také neměl být s pořádáním 
kulturních akcí v nádvoří problém. 

4) T. Morawski by si přál, aby další fáze dostavby Sportovní haly neovlivnila finančně oblast 
kultury – mst. Moravčíková – snížení financí by se dotklo pouze sportu. 

5) T. Morawski – připraví do dalšího čísla informace  pro občany  o kulturních akcích, které 



v letních měsících proběhnou na území města, aby byli lidé připraveni a předešlo se 
případným stížnostem. P. Bečán – Creepy Teepee – v letošním roce uspořádají bez finanční 
podpory města, dodrží platné regule a do budoucna se uvidí. V Kutné Hoře není na festivaly 
tohoto tipu aktuálně vhodný prostor. 

6) Různé: 
L. Frankovicová pozvala na Noc literatury, letos se koná ve čtyřech objektech – knihovna, 
Dačického dům, Hrádek  atd. 
P. Bečán pozval na 10.5. do Bluess café –autorské čtení z díla Christiana Morgenssterna, dále  
na 17.5. do Dačického domu – písničkář Marcel Kříž a na 10.6. Palackého nám. v 9,30 hod 
proběhne jeden z koncertů Kmochova Kolína. 
K. Špalková vyzvala přítomné, aby se na webu podívali na profil současného básníka Radka 
Lehkoživa – viděla v reportáží na ČT1 – viděla by jeho autorské čtení v Bluess café. 

 
Další jednání kulturní komise: červen 2017 – bude upřesněno.   

 adresa: komise.kultura@mu.kutnahora.cz 
 
 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 
 
4) Reakce rady města: 
 

Zapsala: Jaroslava Brandejská 
Kontrola: Mgr. Tomáš Morawski 


